
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie školstva  pri MsZ v Snine  

 dňa 26. 08. 2014 

 

Prítomní:  Mgr. Ľubov Reháková 

   Mgr. Marta Birková 

   PaedDr. Mária Mandzáková 

   PaedDr. Ján Marinič 

Katarína Valaliková 

Svetlana Voláriková 

 

Ospravedlnený: MUDr. Jozef Homza 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Doplnok č. 3 k VZN č. 105/2010 o podmienkach prideľovania nájomných bytov na 

Ul.   1. mája v Snine. 

3. Doplnok č. 3 k VZN č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Snina. 

4. Program odpadového hospodárstva mesta Snina na roky 2011 – 2015. 

5. Doplnok č. 1 k VZN č. 114/2012 o pamätihodnostiach. 

6. Žiadosť o navýšenie rozpočtu na zakúpenie robota do ŠJ – MŠ Čs. armády1590, 

Snina. 

7. Záver. 

 

K jednotlivým bodom programu: 

 

1. Zasadnutie Komisie školstva pri MsZ v Snine otvorila a viedla Mgr. Ľ. Reháková, 

predsedníčka komisie, ktorá pozdravila všetkých prítomných členov komisie. 

Ospravedlnila neprítomnosť člena komisie - MUDr. J. Homzu. 

 

2. Doplnok č. 3 k VZN č. 105/2010 o podmienkach prideľovania nájomných bytov na Ul.       

1. mája v Snine. Uvedený doplnok spracoval  JUDr. J. Paľovčík, vedúci oddelenia 

právneho, správy majetku a služieb. Vypustením odseku, ktorý limitoval vekovú 

hranicu žiadateľov o nájomné byty v bytovom dome na Ul. 1. mája, bolo zosúladené 

VZN mesta s príslušnou platnou legislatívou a umožnené tak aj starším obyvateľom 

mesta uchádzať sa o nájomné byty v citovanom bytovom dome. V prípade, že by  

predmetné VZN nebolo upravené, bolo by v rozpore s legislatívou vyššieho stupňa. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia školstva odporúča schváliť predložený doplnok č. 3 k VZN č. 105/2010 

o podmienkach prideľovania nájomných bytov na Ul. 1. mája v Snine. 
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3. Doplnok č. 3 k VZN č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Snina. Uvedený doplnok spracoval  JUDr. J. Paľovčík, vedúci oddelenia 

právneho, správy majetku a služieb. Pôvodné VZN bolo na základe protestu 

prokurátora mestským zastupiteľstvom zrušené. Všetky výhrady boli upravené tak, aby 

vyhovovali v súčasnosti platným právnym predpisom. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia školstva odporúča schváliť predložený doplnok č. 3 k VZN č. 110/2011 

o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina.   

 

4. Program odpadového hospodárstva mesta Snina na roky 2011 – 2015 spracovali Ing. L.  

Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. N. Lazoríková, referentka pre 

životné prostredie. Program odpadového hospodárstva je dokument, ktorý bol 

vypracovaný v súlade s hierarchiou a cieľmi odpadového hospodárstva a spôsobmi ich 

dosahovania v súlade so zákonom č. 223/2001 Z. z. o odpadoch. Program obsahuje 

analýzu súčasného stavu odpadového hospodárstva územnej oblasti, pre ktorú sa 

vydáva a opatrenia, ktoré sa majú prijať na zlepšenie nakladania s odpadom.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia školstva odporúča schváliť predložený Program odpadového hospodárstva 

mesta Snina na roky 2011 – 2015. 

 

5. Doplnok č. 1 k VZN č. 114/2012 o pamätihodnostiach. Uvedený doplnok spracovali  

PhDr. D. Andráško, riaditeľ MKOS Snina a Ing. D. Galandová, poslankyňa MsZ 

Snina. Pamätihodnosti „Malý kaštieľ“ a „historický park pri kaštieli“ boli zahrnuté do 

Zoznamu pamätihodností mesta Snina na základe uznesenia MsZ č. 316/2012 zo dňa 

05. 11. 2012 a boli do Ústredného zoznamu pamiatkového fondu SR zapísané oba 

objekty - „historický park pri kaštieli“ - „dom služobníctva“ (tzv. malý kaštieľ).  

Z dôvodu duplicitného riešenia pamiatkovej ochrany bolo potrebné oba vyššie uvedené 

objekty vyňať zo Zoznamu pamätihodností mesta Snina, keďže sú pamiatkovo 

chránené ako národné kultúrne pamiatky. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia školstva odporúča schváliť predložený doplnok č. 1 k VZN č. 114/2012 

o pamätihodnostiach. 

 

6. Žiadosť o navýšenie rozpočtu na zakúpenie robota do ŠJ – MŠ Čs. armády1590, Snina. 

Riaditeľka MŠ požiadala o navýšenie rozpočtu na zakúpenie robota – miesiča do 

školskej jedálne v hodnote 1 400,-€. Robot, ktorý slúžil doteraz má 50 rokov 

a vypovedal službu. Oprava je nerentabilná a nerealizovateľná. 
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Stanovisko komisie:  

Komisia školstva odporúča schváliť predloženú žiadosť o navýšenie rozpočtu na 

zakúpenie robota pre MŠ Čs. armády1590, Snina a zapracovať do najbližšej zmeny 

rozpočtu. 

 

7. V závere zasadnutia sa Mgr. Ľ. Reháková, predsedníčka komisie školstva poďakovala 

všetkým prítomným členom komisie za iniciatívny prístup k práci a vynikajúcu 

spoluprácu na komisiách. 

         

 

       

 

       Mgr. Ľubov Reháková 

                                           predseda komisie 

Zapísala: Mgr. Jaroslava Miková, 

      garant komisie 


